
Oświadczenie złożone 

przez senatora Mariana Poślednika 

na 28. posiedzeniu Senatu 

w dniu 21 października 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rozwoju i finansów Mateusza Mora-

wieckiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zgłaszają się do mnie samorządowcy z reprezentowanego przeze mnie okręgu wyborczego, zaniepokojeni 

konsekwencjami finansowymi, jakie poniosą samorządy w związku ze zmianą przepisów ustawy z dnia 

20 maja 2016 r. o inwestycjach w zakresie elektrowni wiatrowych. 

Skutki zmian regulacyjnych dotyczących farm wiatrowych już odczuwają inwestorzy, gdyż wzrosły ob-

ciążenia z tytułu podatków od nieruchomości. Instytucje, w których zobowiązania zaciągali drobni i średni 

właściciele farm na projekty do 6 MW, borykają się z problemem spłaty zaciągniętych zobowiązań. 

Potencjalne skutki gospodarcze to zarówno mniejsze podatki lokalne płacone przez inwestorów, jak 

i mniej kapitału prywatnego na zwiększenie kolejnej akcji kredytowej. 

Czy ministerstwo oszacowało wielkość spadku wpływów z tytułu stawiania farm wiatrowych? 

W jaki sposób ministerstwo planuje uzupełnić braki finansowe w samorządach spowodowane zmniejszo-

nymi wpływami z tytułu podatku płaconego przez inwestorów farm wiatrowych? 

Z poważaniem 

Marian Poślednik 

 
 


